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de politieraad van Grensleie    

De politieraad van Grens-
leie komt maandelijks 
bijeen, afwisselend in 

Menen, Ledegem en Wevel-
gem, dat op 19 april aan de 
beurt was. Met meer dan 
32.500 inwoners is Menen de 
grootste gemeente zodat het 
bijna de helft van de negen-
tien politieraadsleden levert en 
burgemeester Martine Four-
nier de meeste stemmen heeft 
in het politiecollege.
Vanavond moet er een forme-
le beslissing genomen worden 
over de verkoop van politie-
gebouwen op een site in Me-
nen. De politieraad moet het 
college een machtiging geven 
om de gebouwen op de priva-
te markt te verkopen, via een 
onderhandelingsprocedure 
zonder bekendmaking met 
de hulp van de vzw FEDNET. 
Na toelichting door korpschef 
Dominique Demey stemt de 
politieraad met het voorstel 

in. Hoewel de opbrengst pas 
na de opmaak van het schat-
tingsverslag bekend zal zijn, 
belooft de voorzitter op vraag 
van een raadslid dat de mid-
delen geïnvesteerd worden in 
de werking van de politiezone.
Daarna licht politiesecretaris 
Ann Demuynck het veilig-
heidsbeeld voor 2012 en de eer-
ste drie maanden van dit jaar 
toe. De inbraken of inbraak-
pogingen stegen met elf pro-
cent tegenover het voorgaan-
de jaar tot 291. Toch wil Ann 
Demuynck de cijfers nuance-
ren: ‘Een poging tot inbraak 
betekent niet automatisch een 
diefstal. Bovendien ligt de op-
helderingsgraad van dergelij-
ke feiten hier aardig boven het 
nationale gemiddelde. Van de 
tien homejackings bleef geluk-
kig ook de helft beperkt tot een 
poging.’ Inbraken in winkels 
zijn met de helft afgenomen te-
genover vorig jaar, maar er zijn 

dan weer meer werfdiefstallen.
‘We zijn nog altijd in de run-
ning om de slimste gemeen-
te van Vlaanderen te worden, 
maar buitenstaanders asso-
ciëren ons toch vooral met 
de kleine criminaliteit en de 
bordelen in de Menenstraat,’ 
moppert het Wevelgemse 
raadslid Arnold Seynnaeve. 
Hij vraagt zich af of de zone 
ook de telefonische meldingen 
registreert. ‘Meer cijfers zul-
len het veiligheidsbeleid niet 
wijzigen,’ zegt korpschef De-
mey die erop wijst dat de ge-
meente en politie zelf maatre-
gelen kunnen nemen tegen een 
bepaalde inrichting. Ook het 
uitbreiden van het organieke 
kader van de politiezone, zoals 
een ander raadslid voorstelt, 

zal de ophelderingsgraad niet 
verhogen. Volgens de burge-
meesters staat de bezetting 
in de zone er beter voor dan 
vóór de politiehervorming. 
‘Een patrouille is gemiddeld 
op minder dan tien minuten 
ter plaatse en elke nacht zijn 
er drie patrouilles onderweg,’ 
stelt Demey. ‘Op elke straat-
hoek aanwezig zijn is moeilijk, 
maar de zone voldoet aan de 
wettelijke basisfunctionalitei-
ten.’
De secretaris schetst de krijtlij-
nen van het zonale veiligheids-
plan 2014-2017 en een modu-
le om de uitvoering daarvan 
maandelijks te kunnen opvol-
gen. Het vorige plan werd eind 
2012 met een jaar verlengd, zo-
dat de nieuwe raadsleden vol-
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doende tijd krijgen om het 
nieuwe plan voor te bereiden. 
 
Op het agendapunt over de 
grenscriminaliteit mag vol-
gens de voorzitter geklonken 
worden, want op 18 maart 
ondertekenden de Belgische 
en de Franse minister van 
Binnenlandse Zaken een do-
cument over samenwerking 
tussen hun politie- en doua-
nediensten. ‘De bevoegdheid 
van het Centrum voor Poli-
tie- en Douanesamenwerking 
in Rijsel wordt uitgebreid, zo-
dat nog meer politiezones er 
een beroep op kunnen doen. 
Maar de uitwisseling van in-
formatie, bijvoorbeeld over 
verdachte voertuigen, blijft 
moeilijk omdat in Frankrijk 

drie politiediensten deze ge-
gevens bijhouden,’ zegt korps-
chef Demey. Zodra de akkoor-
den geratificeerd zijn, mag het 
politiepersoneel van de zone 
een persoon op het grond-
gebied van het andere land 
staande houden. Bovendien 
loopt er sinds kort directe ra-
diocommunicatie tussen de 
Franse politiediensten en het 
Centraal Informatie Centrum 
(CIC) in Oost- en West-Vlaan-
deren.
Over dit thema had Anouschka  
Decaluwe vooraf twee vragen 
gesteld. Arnold Seynnaeve 
juicht nu de verbeterde sa-
menwerking toe, maar is scep-
tisch over de haalbaarheid bij 
de bestaande personeelsbezet-
ting. ‘We hebben dagelijks 24 

personeelsleden beschikbaar, 
die de voorbije maanden wer-
den bijgestaan door vijf mede-
werkers van de federale politie 
uit Kortrijk en een anoniem 
voertuig van de federale poli-
tie,’ antwoordt de korpschef. 
Daarnaast vinden er regelma-
tig grote bilaterale controleac-
ties plaats. 
Decaluwes tweede vraag ging 
over het gebruik van camera’s 
door de politie. De zone ont-
ving een aanvullende dotatie 
van 70.000 euro voor de aan-
koop van vier nieuwe ANPR-
camera’s, ter aanvulling van 
de camera’s aan de invalswe-
gen met Frankrijk, in de deel-
gemeente Rekkem. De be-
staande camera’s helpen al af 
en toe bij het opsporen van ge-

stolen voertuigen. ‘Maar ook 
de plaatsing van die camera’s 
is niet zo eenvoudig,’ zegt de 
korpschef. ‘Onze camera’s 
mogen niet over de grens fil-
men en in Frankrijk is het niet 
de politie die de beelden be-
kijkt.’
Voordat de raad in gesloten 
zitting overgaat, kondigt bur-
gemeester Fournier een infor-
matieavond voor handelaars 
aan: ‘Ze krijgen er tips om in-
braken te voorkomen en om 
met overvallen om te gaan.’ 
De maatregelen die binnen 
de zone Grensleie worden ge-
nomen, stoppen duidelijk niet 
aan de schreve.  
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